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 محکومیت استقلال و شمس آذر 
در کمیته تعیین وضعیت

کمیتـــه تعییـــن وضعیت فدراســـیون فوتبـــال آرای 
خـــود را دربـــاره پرونده هـــای مطروحه صـــادر و دو 
باشـــگاه اســـتقلال تهـــران و شـــمس آذر قزوین را 

محکـــوم کرد. 
در حکـــم ایـــن کمیتـــه آمـــده اســـت: »بـــا توجـــه 
بـــه شـــکایت علـــی خمانـــد از داود رجبـــی، وی به 
پرداخت مبلغ یک میلیـــاردو۳۰۰ میلیون ریال بابت 
اصل خواســـته و مبلغ ۴۹ میلیون و ۵۹۵ هزار ریال 
بابـــت هزینـــه دادرســـی در حق خواهـــان محکوم 
گردید. همچنین کمیته وضعیت نســـبت به دعوی 
خواهـــان به میزان ۳ میلیـــارد و ۷۰۰ میلیون قرار رد 

کرد.«  صادر 
عـــلاوه بر ایـــن در پـــی شـــکایت حســـن افزونی از 
باشگاه شـــمس آذر قزوین، این باشگاه به پرداخت 
مبلـــغ ۲۴۰ میلیـــون ریـــال بابـــت اصل خواســـته و 
مبلـــغ ۹ میلیـــون و ۱۵۶ هـــزار ریـــال بابـــت هزینه 

دادرســـی در حـــق خواهان محکوم شـــد.
 همچنیـــن در پرونده شـــکایت محمـــد احمدی از 
باشـــگاه اســـتقلال تهران، این باشـــگاه به پرداخت 
مبلغ ۶۰۰ میلیون ریال بابت اصل خواســـته و مبلغ 
۱۹ میلیون و ۶۰۰ هزار ریال بابت هزینه دادرســـی در 
حـــق خواهان محکوم شـــد. علاوه بر ایـــن با توجه 
به شـــکایت مصطفی بداوی از باشگاه خلیج فارس 
ماهشهر، این باشـــگاه به پرداخت یک میلیارد ریال 
بابت اصل خواســـته و مبلغ ۳۸ میلیون و ۱۵۰ هزار 
ریال بابت هزینه دادرسی در حق خواهان محکوم 

شد.

جلالی: بازیکنان تیم ملی نوجوانان 
من را به آینده امیدوار کردند

مجیـــد جلالـــی رئیـــس کمیتـــه فنـــی فدراســـیون 
فوتبال در خصـــوص تمرینات تیم ملـــی نوجوانان 
اظهار داشـــت: »چمنیان بـــه همـــراه کادر خود به 
صورت ۲۴ ســـاعته تمرینـــات انتخابی تیـــم ملی را 
برگـــزار می کنـــد. اردوی فعلی تیم هم هشـــت روزه 
اســـت. تمرینـــات فعلی بـــه نوعـــی اردوی انتخابی 
اســـت تا نفـــرات مـــورد نظـــر شناســـایی و گزینش 

» . ند شو
او افـــزود: »ایـــن کار بایـــد حـــدود یک ســـال پیش 
انجـــام می شـــد ولـــی به هـــر شـــکل تـــا الان انجام 
نشـــده بـــود. ما بـــه چمنیـــان و کادر فنی ایشـــان، 
کامـــلاً اعتمـــاد داریم چون قبـــلاً ایـــن کار را انجام 
دادند و باتجربه هســـتند. از نزدیک شـــاهد تمرین 
بـــودم و بازیکن هایـــی دیـــدم که من را نســـبت به 

آینده تیـــم امیـــدوار کردند.«
جلالی در خصوص همگروهـــی تیم ملی نوجوانان 
در مرحلـــه گروهـــی جـــام ملت هـــا بیان داشـــت: 
»گـــروه ســـختی داریـــم چـــون بـــا تیم هایـــی بازی 
خواهیـــم کـــرد کـــه از جمله کشـــورهایی هســـتند 
که برنامـــه بلندمدت دارنـــد. اردن، کره شـــمالی و 
ســـوریه در ایـــن مدت پیشـــرفت خوبی داشـــتند و 
می تـــوان آنهـــا را تیم هـــای قابل اعتنایی به شـــمار 
آورد. از طرفـــی ما هم خیلی دیر شـــروع کردیم ولی 
بایـــد نگاه مان به کاری که می کنیـــم، امیدوارکننده 

باشد.«

 ملی پوشان فوتبال ساحلی 
به خط شدند

اردوی تیـــم ملی فوتبال ســـاحلی از ۲۰ الـــی ۲۴ تیرماه 
در مرکـــز ملـــی فوتبـــال برگـــزار می شـــود. پـــس از 
اتمـــام نیم فصـــل اول رقابت هـــای لیگ برتـــر فوتبال 
ســـاحلی، علـــی نـــادری، ســـرمربی تیم ملـــی فوتبال 
ســـاحلی ۱۷ نفـــر را بـــه اردوی انتخابـــی ایـــن تیـــم 
دعـــوت کـــرد. ســـیدمهدی میرجلیلی، ســـیدمحمد 
داستان، محمدجواد خسروی، ســـعید پیرامون، رضا 
امیری زاده، محمد مرادی، مهدی شیرمحمدی، علی 
میرشـــکاری، موحد محمدپـــور، محمدعلی مختاری، 
محمـــد معصومـــی زاده، ســـبحان فالـــه، رضـــا دیری، 
محمدعلی نظـــرزاده، حمیدرضا دهقانی، عبدالعظیم 
پزشـــک و داود شـــکری بازیکنان دعوت شـــده به تیم 

ملی هســـتند.

شکست فوکوئوکا در حضور  زاهدی
تیم فوتبال آویســـپا فوکوئوکا ژاپن در هفته بیســـت 
و دوم لیگ برتر فوتبـــال ژاپن، دیروز میزبان کیوتو 
ســـانگا بود کـــه این دیـــدار بـــا برتری ۲ بـــر یک به 

ســـود تیم کیوتو به پایان رســـید.
 شـــهاب زاهدی لژیونـــر ایرانی آویســـپا فوکوئوکا در 
ایـــن دیـــدار کار را از روی نیمکـــت آغاز کـــرد اما در 
دقیقـــه ۲۷ و در حالـــی که بـــازی با تســـاوی بدون 
گل دنبال می شـــد بـــه دلیل مصدومیـــت مهاجم 

تیـــم، به زمیـــن آمد. 
در ایـــن دیـــدار کیوتـــو در دقیقـــه ۴۷ توســـط هارا 
بـــه گل اول رســـید و در دقیقـــه ۲+۹۰ تاشـــیرو گل 
تســـاوی را برای آویســـپا وارد دروازه حریف کرد. اما 
لحظاتـــی بعـــد و در دقیقـــه ۹+۹۰ میاموتـــو یک بار 
دیگر کیوتو را به گل رســـاند تا این بازی با شکســـت 
یاران شـــهاب زاهدی بـــه پایان برســـد. در جدول 
رده بنـــدی لیگ فوتبال ژاپن، آویســـپا بـــا ۳۵ امتیاز 

در رده ششـــم حضور دارد.

ادعای عجیب درباره فرمول درآمدزایی از تبلیغات محیطی

بدهی سنگین استقلال و پرسپولیس به سازمان لیگ

تبلیغات تبلیغات 
محیطی در محیطی در 

اختیار سازمان اختیار سازمان 
لیگ است لیگ است 

همانند برخی همانند برخی 
از لیگ ها از لیگ ها 

همچون لالیگا همچون لالیگا 
و جی لیگ، در و جی لیگ، در 

این لیگ ها این لیگ ها 
شرایط به شرایط به 

همین گونه همین گونه 
است و است و 

سازمان لیگ سازمان لیگ 
این کشورها این کشورها 

مسئولیت مسئولیت 
تبلیغات تبلیغات 

محیطی را محیطی را 
برعهده داردبرعهده دارد

سال هاســـت کـــه باشـــگاه های ایرانی 
از مشـــکلات مالـــی رنـــج می برند. در 
این بیـــن برخی باشـــگاه های صنعتی 
بـــا تکیه بـــه بودجه فـــراوان خـــود از 
شـــرایط مالـــی خوبـــی برخوردارنـــد 

امـــا ســـایر تیم هـــا منابع کافـــی برای 
هزینه کـــرد در فوتبـــال ندارنـــد. عدم 
دســـتیابی به حق پخش باعث شده 
تـــا تنهـــا راه کســـب درآمـــد تیم های 
شـــی  و فر بلیـــت  بـــه  هی  شـــگا با
محیطـــی  ت  تبلیغـــا همچنیـــن  و 
اختصـــاص یابـــد کـــه البتـــه ایـــن دو 
موضوع هم بـــه تنهایی بـــرای حیات 

نیســـت. کافی  تیم هـــا 
 در فوتبـــال دنیا راه هـــای زیادی برای 
درآمدزایـــی وجـــود دارد کـــه البتـــه 
ایـــن مســـیرها در فوتبال ایـــران برای 

تیم های باشـــگاهی بن بســـت است. 
سال هاســـت که بحـــث دریافت حق 
پخـــش بـــه تیم هـــای لیـــگ برتـــری 
ایـــن  البتـــه  کـــه  می شـــود  ح  مطـــر
موضـــوع تاکنـــون محقق نشـــده و به 
نظـــر می رســـد که جـــدال فوتبـــال با 
صدا و ســـیما بـــرای دریافت حق خود 
بدون نتیجـــه باقی خواهـــد ماند. در 
این بین شـــنیده می شـــود ســـازمان 
گرفتـــن  اختیـــار  در  از  بعـــد  لیـــگ 
تبلیغـــات محیطـــی، حـــالا بـــه بحث 
بلیـــت فروشـــی ورود کـــرده اســـت. 

یکـــی از مســـئولان ســـازمان لیگ که 
نخواســـت نامش فاش شود، در مورد 
بلیـــت فروشـــی بـــه »ایران ورزشـــی« 
می گویـــد: »سال هاســـت کـــه خـــود 
تیم ها متولی بلیت فروشـــی هستند 
و این در اختیار خود باشگاه هاســـت 
و ســـازمان لیـــگ دخالتـــی در بحث 

بلیت فروشـــی نـــدارد.«
 بـــا این حـــال هم شـــنیده می شـــود 
فدراســـیون فوتبال در دستورالعملی 
جدید امـــا عجیب، حق تصمیم گیری 
دربـــاره تبلیغـــات محیطـــی در لیـــگ 

برتـــر را به ســـازمان لیگ واگـــذار کرده 
اســـت که این موضوع بـــا انتقاد برخی 
باشـــگاه ها روبـــه رو شـــده اســـت. او در 
ادامه در خصـــوص تبلیغـــات محیطی 
در  محیطـــی  »تبلیغـــات  یـــد:  می افزا
اختیـــار ســـازمان لیگ اســـت همانند 
برخـــی از لیگ هـــا همچـــون لالیـــگا و 
جـــی لیـــگ، در این لیگ ها شـــرایط به 
همین گونه است و ســـازمان لیگ این 
کشورها مسئولیت تبلیغات محیطی را 

برعهده دارد.
 شـــاید در کشـــورهایی نظیـــر ژاپـــن و 
اســـپانیا چنیـــن مدلـــی بـــه کار گرفته 
شـــده اســـت اما فاصله موجـــود میان 
فوتبـــال مـــا و این دو کشـــور بـــه قدری 
زیـــاد اســـت که تحـــت هیچ شـــرایطی 
نمی تـــوان امیـــدوار بـــود کـــه اجـــرای 
ایـــن روش بـــا ایـــن ســـبک مدیریـــت 
بـــه ســـرانجام برســـد کـــه در نهایـــت 
باشـــگاه های ایرانی از نظر مالی منتفع 

» . ند شو
 در ســـال های گذشته صحبت هایی در 
خصوص واگـــذاری تبلیغات محیطی به 
باشـــگاه ها مطـــرح شـــد؛ موضوعی که 
با موافقـــت وزیر ورزش وقـــت )حمید 
ســـجادی( همـــراه بـــود. در آن مقطع 
مصطفی آجورلـــو، مدیرعامل باشـــگاه 
در خصـــوص درآمدهای بدســـت آمده 
از تبلیغـــات محیطـــی ســـازمان لیگ را 
با چالشـــی بزرگ مواجه کـــرد. آجورلو 
که مدعـــی بود در لیگ بیســـتم درآمد 
اســـتقلال از تبلیغـــات محیطـــی برای 
یـــک فصـــل حـــدود ۱۰میلیـــارد تومان 
بوده، بـــا بیان ایـــن موضوع کـــه از هر 
مســـابقه خانگـــی تیمـــش بابـــت این 
تبلیغـــات می توانـــد ۱۰میلیـــارد درآمـــد 
داشته باشـــد، برای گرفتن حق باشگاه 
خود از ســـازمان لیگ اقدام کرد. او در 

ادامه باشـــگاه پرســـپولیس و مدیریت 
گذشـــته اش را نیـــز با خود همـــراه کرد 
اما بـــه نتیجه نرســـید و ســـازمان لیگ 
مجدداً مســـئولیت تبلیغـــات محیطی 
را برعهـــده گرفت. این در حالی اســـت 
کـــه واگـــذاری تبلیغـــات محیطـــی بـــه 
باشـــگاه ها می توانســـت یـــک انقـــلاب 
در فوتبـــال بوجود بیاورد کـــه البته این 

اتفـــاق نیفتاد.
 این مســـئول ســـازمان لیـــگ در این 
»اقـــدام  بیـــان می کنـــد:  خصـــوص 
بـــرای واگـــذاری  باشـــگاه اســـتقلال 
تبلیغـــات محیطـــی بـــه این باشـــگاه، 
غیرقانونـــی بود. در آن زمان باشـــگاه 
تعهـــدات  بـــه  نتوانســـت  اســـتقلال 
خـــود عمل کنـــد. در حـــال حاضر به 
دلیـــل ناتوانی باشـــگاه ها در مدیریت 
تبلیغـــات محیطـــی ایـــن موضـــوع به 
یافتـــه  اختصـــاص  لیـــگ  ســـازمان 
اســـت. امـــا جالـــب اینجاســـت کـــه 
برخی از باشـــگاه ها همچون باشـــگاه 
پرســـپولیس در خصـــوص تبلیغـــات 
محیطـــی بـــه ســـازمان لیـــگ بدهـــی 
ســـنگینی دارد که این بدهـــی تاکنون 

پرداخت نشـــده اســـت.«
یکی از ســـؤالات همیشگی در خصوص 
کـــه  اســـت  ایـــن  تبلیغـــات محیطـــی 
سازمان لیگ درآمد حاصله از تبلیغات 
هزینـــه  چگونـــه  و  کجـــا  را  محیطـــی 
می کنـــد؟ او در پاســـخ بـــه این ســـؤال 
می گویـــد: »یک فرمـــول خاصـــی دارد 
و ســـازمان لیگ براســـاس این فرمول 
هزینه می کنـــد. ۵۰ درصـــد از تبلیغات 
محیطـــی براســـاس رتبه بنـــدی تیم ها 
بـــه باشـــگاه ها اختصـــاص می یابد و ۵۰ 
درصـــد دیگر هم بـــه تیم هـــای میزبان 
ســـتانی  ا ی  ت هـــا هیأ و  ن  میهمـــا و 

اختصـــاص می یابـــد.«

گزارش یک

محمد محمدی سدهی
خبر نگار

جدایی علیرضا جهانبخـــش از فاینورد 
قطعـــی اســـت و کاپیتـــان تیـــم ملی به 
فوتبالش در تیم دیگـــری ادامه خواهد 
داد. در روزهای گذشـــته شایعات زیادی 
درباره تیم های مـــورد علاقه این بازیکن 
بـــه میان آمده بود و حتی چند باشـــگاه 
ایرانی نیـــز در تلاش بـــرای بازگرداندن 
ایـــن بازیکن بـــه لیگ برتر بودنـــد که او 
صراحتـــاً اعلام کـــرد فعلاً بـــه فوتبالش 

در خارج از کشـــور ادامه خواهد داد. در 
شـــرایطی که رســـانه ها از چند پیشنهاد 
اروپایی به جهانبخش خبـــر داده و نام 
چند تیـــم از جمله هـــلاس ورونا ایتالیا 
نیز مطرح شـــده بـــود، امـــا اکنون یک 
پیشـــنهاد غیرمنتظـــره نیـــز از مکزیک 
بـــه جهانبخـــش ارائه شـــده کـــه البته 
فعـــلاً در حد شـــایعات فضـــای مجازی 
اســـت. یـــک حســـاب کاربـــری نزدیک 

بـــه باشـــگاه کـــرول آزول مدعی شـــده 
که ایـــن تیـــم مکزیکی در تـــلاش برای 
جـــذب علیرضـــا جهانبخـــش اســـت و 
حتی برخی توافقات نیـــز صورت گرفته 
اســـت. خبـــر عجیبـــی کـــه در صورت 
تحقـــق آن، می توانـــد جهانبخـــش را 
بـــه نخســـتین بازیکـــن ایرانـــی تاریـــخ 
لیـــگ مکزیـــک تبدیـــل کند. امـــا نکته 
جالب، اســـتقبال هواداران کرول آزول 

از جـــذب علیرضـــا جهانبخش اســـت 
که علـــت این موضـــوع نیـــز، هم تیمی 
بودن او بـــا ســـانتیاگو خیمنـــز، پدیده 
مکزیکی فاینورد است. هواداران کرول 
آزول اعتقـــاد دارنـــد کـــه جهانبخـــش 
توانســـته در فاینورد، به همـــراه خیمنز 
زوج زهـــرداری بســـازد و به ایـــن بازیکن 
نیـــز چندیـــن پـــاس گل داده اســـت در 
نتیجـــه می توانـــد در زادگاه خیمنـــز نیز 

بدرخشـــد. کرول آزول یکی از تیم های 
قدیمـــی مکزیـــک اســـت که توانســـته 
اســـت ۹ بار قهرمـــان لیگ این کشـــور 
شـــود و چهـــار مرتبـــه نیـــز در جـــام 
حذفـــی، کاپ قهرمانـــی را بالای ســـر 
برده اســـت. آنها با ۶ بـــار قهرمانی در 
جام باشـــگاه های کونکاکاف، دومین 
تیم پرافتخار این مســـابقات به شـــمار 

می رونـــد.

استقبال هواداران کرول آزول از کاپیتان تیم ملی

پیشنهاد غیرمنتظره جهانبخش از لیگ مکزیک

علی جوادی، مدیر کل ورزش و جوانان اســـتان 
تهران دربـــاره آخرین وضعیت ورزشـــگاه تختی 
گفت: »فدراســـیون فوتبال و سازمان لیگ طی 
بازدیـــدی که از تختی داشـــتند، ۱۵ مورد را برای 
ما عنـــوان کردند کـــه ۱۱ مورد آن برطرف شـــده 
و ۴ مـــورد دیگر بســـتگی به تأمیـــن اعتبار دارد. 
برای رفـــع این مـــوارد این هفته جلســـه ای را با 
مدیر عامل ســـرخ آبی ها خواهیم داشـــت تا از 

ظرفیـــت این دو باشـــگاه برای رفع مـــواردی که 
روی زمین باقی مانده اســـتفاده کنیم.«

جـــوادی ادامـــه داد: »ایـــن چنـــد مورد شـــامل 
پیســـت تارتـــان دور زمیـــن چمـــن اســـت کـــه 
ســـازمان لیـــگ اعـــلام کـــرده خیلی ضـــرورت 
نـــدارد، امـــا احســـاس می کنیـــم بـــا توجـــه به 
زحماتـــی که کشـــیده شـــده این مورد نیـــز باید 
اصلاح شـــود. مـــورد دیگـــر گیت هـــای ورودی 

اســـت که مســـتلزم تأمین اعتبار است. ایجاد 
راه مجزا برای بانوان جهت حضور در ورزشـــگاه 
تختی و ســـرویس بهداشتی خاص آنان از دیگر 

مـــوارد در حال  انجام اســـت.«
مدیـــر کل ورزش و جوانـــان اســـتان تهـــران در 
پاســـخ بـــه ایـــن پرســـش کـــه چنـــد درصـــد از 
ظرفیت تختـــی به بانوان اختصـــاص پیدا کرده 
اســـت، اظهار کرد: »ظرفیت حـــدود ۷ تا ۱۰هزار 

نفر بـــرای بانـــوان در نظر گرفته شـــده اســـت . 
طبـــق آن چیزی کـــه فدراســـیون فوتبال اعلام 
کرده آمادگـــی داریم تا فضایی بیـــن ۷ تا ۱۰هزار 
نفر از ۳۵هـــزار صندلی را به بانـــوان اختصاص 
دهیم. ســـکوها مشـــکل خاصی نـــدارد و آماده 
اســـت، صندلی ها نصب و شـــماره گذاری شده 
و ما مشـــکلی در ارتباط با ســـکوها و صندلی ها 

نداریم. «

اختصاص ظرفیت ۷ تا ۱۰هزار نفری ورزشگاه تختی به زنان

جمشید نورشـــرق، رئیس کمیته وضعیت 
فدراســـیون فوتبـــال دیـــروز در نشســـت 
خبری اظهار کرد: »انتظار ما از فدراسیون 
فوتبـــال این اســـت که با نظـــارت و کنترل 
کافی در بخـــش ایجنت ها، امکان فعالیت 
شـــفاف، صحیـــح و منطبـــق بـــا ضوابط و 
مقـــررات را برای ایـــن افراد فراهـــم کند.« 
او در خصـــوص تخلفـــات موجود توســـط 
ایجنت هـــا گفـــت: »ممکـــن اســـت موارد 
بـــه شـــکلی مطرح شـــود کـــه انتقـــال آن 
دهـــان به دهـــان بـــوده و قابلیـــت اثبات 
نداشـــته باشـــد. چنـــد روز پیـــش اطلاع 
دادنـــد در باشـــگاهی با شـــخصی که مجوز 
نـــدارد، کار می کننـــد و بازیکـــن معرفـــی 
می شـــود. توصیه کردم مقـــررات را ببینید 
کـــه صراحتـــاً ایـــن کار منع شـــده و اعلام 
کنند تـــا فدراســـیون فوتبال هـــم برخورد 
لازم را داشـــته باشـــد. تعـــداد کارگـــزاران 

فوتبال حدود ۴۰ نفراست.« رئیس کمیته 
وضعیت فدراســـیون فوتبـــال در خصوص 
طرح دعوی باشگاه پرسپولیس از علیرضا 
بیرانونـــد، گفت: »این پرونـــده به تازگی به 
کمیته وضعیـــت بازیکنان ارجاع شـــده و 
مانند ســـایر پرونده هـــا، بررســـی خواهد 
شـــد. آنچـــه که از ســـوی ایـــن باشـــگاه به 
عنوان طرح دعوی مطرح شـــده، به طرف 
مقابل ارائه کرده و منتظر پاســـخ هستیم. 
جلسه رسیدگی بزودی برگزار خواهد شد 
و اگـــر پرونده نیاز به تصمیم گیری داشـــته 
باشـــد، کمتیه وضعیـــت بازیکنـــان بعد از 
مشـــورتی که بـــا اعضـــا خواهد داشـــت در 
این خصـــوص اعلام نظـــر خواهـــد کرد.« 
نورشـــرق در مـــورد بـــه  روز کردن اســـامی 
کارگزاران رســـمی، افزود: »اســـامی آنها به 
روز شـــده، این مجوزها به صورت ســـالانه 
تمدیـــد می شـــود و اســـامی این افـــراد در 

سامانه بارگذاری شـــده است. فدراسیون 
فوتبال به ایـــن موضوع ورود جدی خواهد 
داشـــت و افرادی کـــه پروانه معتبـــر دارند 
این درخواست را دارند نســـبت به افرادی 
که مجوز ندارند، اعمال قانون به درســـتی 
اعمال شـــود کـــه ایـــن کار انجـــام خواهد 
شـــد.«در فصل گذشـــته شـــنیده شد یک 
واســـطه نزدیک به ۱۰۰ میلیارد تومان درآمد 
داشـــته اســـت و تعداد زیـــادی از بازیکنان 
را زیرنظـــر دارد و گاهـــی نیز گفته می شـــود 
مربیـــان و ســـرمربیان هـــم در بخـــش 
جابه جایـــی بازیکنـــان فعالیـــت دارنـــد، 
وی در واکنـــش بـــه ایـــن موضـــوع گفت: 
»نفـــس دارا و درآمـــد بالا اشـــکال نـــدارد؛ 
نکته مهم این اســـت که شـــفاف باشـــد و 
به قوانین پایبند باشـــند. اگر به ما گزارش 
شـــود خـــارج از چهارچوب یـــک درآمدی 
کســـب شـــده، این یک تخلف است که در 
صورت اثبات قابل رســـیدگی اســـت. ما به 
گونه های دیگـــری هم ورود کردیم؛ مثلاً در 
یک مـــورد، یک ایجنت مطـــرح پرونده ای 
را دربـــاره یـــک بازیکن مطرح کـــرد و مبلغ 
بســـیار قابل توجهـــی را مطالبه کـــرد؛ اما 
چـــون در نقل و انتقـــالات بازیکن دخالت 
این ایجنـــت برای مـــا محرز نشـــد و از آن 
مهم تر قـــرارداد کارگزاری او بـــا بازیکن نزد 
کمیتـــه وضعیـــت به ثبـــت نرســـیده بود، 
دعوی را رد کردیم. می خواهم بگویم اینها 
ابزارهای بازدارنده اســـت و نشان می دهد 
اگر قرار اســـت کســـی فعالیت کند باید در 

چـــه چهارچوبی فعال باشـــد.«

چالش هـــای لیگ بیســـت و چهارم 
همچنـــان ادامـــه دارد و بـــا وجـــود 
ن  کا کمـــا  ، ر بســـیا ی  صحبت هـــا
ابهاماتی در خصوص آغاز مســـابقات 
مطـــرح اســـت. کارگـــروه نظـــارت بر 
قراردادهـــا بـــرای فصـــل آینـــده لیگ 
برتـــر فوتبـــال تصمیمـــات جدیـــدی 
گرفـــت و یکـــی از ایـــن تصمیمات به 
ســـهمیه بازیکنـــان خارجـــی مربوط 
بـــر  نظـــارت  وه  کارگـــر  . می شـــود
قراردادهـــا بـــا بررســـی کارشناســـی 
تصمیم گرفـــت ســـهمیه خریدهای 
خارجـــی را از ســـال گذشـــته کمتـــر 
کنـــد. ایـــن در حالـــی اســـت کـــه در 
فصل گذشـــته لیگ برتر، باشـــگاه ها 
اجـــازه اســـتفاده از ۶ بازیکن خارجی 
داشـــتند که یکـــی از آنها الزامـــاً باید 
بازیکـــن آســـیایی بود، امـــا حالا یک 

ســـهمیه از بازیکنان خارجی کم شده 
و بـــه پنـــج نفر رســـیده اســـت. طبق 
آیین نامـــه جدیـــد ســـازمان لیـــگ، 
تیم های حاضر در لیـــگ برتر فوتبال 
برای فصـــل آینده مجاز به اســـتفاده 
از ۴ بازیکـــن اروپایی و یک ســـهمیه 

هستند. آســـیایی 
ایـــن در حالی اســـت که ۳ تیـــم ایرانی 
احتمـــالاً  و  پرســـپولیس  اســـتقلال، 
ســـپاهان باید در لیـــگ نخبگان حضور 
یابند و بـــا تیم های بســـیار قدرتمندی 
رقابت کننـــد. البتـــه AFC محدودیت 
بازیکن خارجـــی را حذف کرده اســـت 
بـــدون  یـــک تیـــم می توانـــد  و حـــالا 
محدودیت و بـــا ۱۱ بازیکـــن خارجی به 
میـــدان بـــرود که بـــا توجه به شـــرایط 
مالـــی خـــوب تیم های عربـــی می توان 
انتظار داشـــت کـــه این اتفـــاق در لیگ 

نخبـــگان بیفتـــد. کاهـــش بازیکنـــان 
خارجی موجب نگرانی های نمایندگان 
ایران در رقابت های آســـیایی شده و بر 
این اســـاس تیم هـــا از کارگـــروه نظارت 
بـــر قراردادهـــا درخواســـت کردنـــد که 
حداقـــل یـــک ســـهمیه بـــه بازیکنـــان 
خارجـــی اختصـــاص دهنـــد کـــه البته 
بـــر  ایـــن کارگـــروه نظـــارت  از  پیـــش 
قراردادها پاســـخی به این درخواســـت 

. د ا ند
در این بین محمدرضا کشـــوری فرد، 
دبیر ســـازمان لیگ و یکـــی از اعضای 
کارگـــروه نظـــارت بـــر قراردادهـــا در 
ایـــن خصـــوص به »ایـــران ورزشـــی« 
می گویـــد: »کارگـــروه با ایـــن موضوع 
یـــن  ا کـــه  چـــرا  ســـت  ا لـــف  مخا
درخواســـت باشـــگاه ها بـــه بازیکنان 
ایرانی لطمـــه وارد می کند. در صورتی 
کـــه ایـــن اتفـــاق بیفتـــد و ســـهمیه 
بازیکنـــان خارجی به عدد ۶ برســـد، 
قطعـــاً باشـــگاه ها از ایـــن بازیکنـــان 
خارجـــی اســـتفاده خواهنـــد کـــرد و 
در ســـوی مقابـــل ۵ بازیکـــن ایرانـــی 
می تواننـــد بـــرای تیم هایشـــان بازی 
کننـــد که این به فوتبـــال ایران ضربه 

وارد می کنـــد.«
البتـــه مخالفـــت با ایـــن موضوع هم 
خ بازیکنان  باعـــث می شـــود تـــا نـــر
ایرانـــی بـــالا بـــرود، همان گونـــه که 
اکنون شـــاهد پیشـــنهادهای عجیب 
و غریبـــی در فوتبال ایران هســـتیم.

پافشاری سازمان لیگ درباره مصوبات جدید نقل و انتقالات

خبری از افزایش سهمیه بازیکن خارجی نیست
نورشرق در جمع خبرنگاران اعلام کرد:

 شفافیت بیشتر شود، دایره فساد کوچکتر می شود


